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افزایش مالیات بــدون ارائه خدمات کیفی 
مناسب از ســوی دولت، سوالات و ابهامات 
زیادی در رابطه با مالیات را در ذهن حقوق 
بگیران ایجــاد کرده اســت. از طرفی فرار 
مالیاتی سازمان یافته در کشور به طور کامل 
از بیــن نرفته و از ســوی دیگر مالیات های 

مردم مشخص نیســت چه سرنوشتی پیدا 
می کنند. موسسات فرهنگی نیز در این بین 
وجود دارند که اثر خاصی بر جامعه نداشته 
و مشــخص نیســت به چه علت در شرایط 
ناترازی بودجه، باید به اعتبارات آن ها اضافه 

شود.

به گــزارش انتخاب، معین الدین ســعیدی، 
نماینــده مجلس، دربــاره افزایش مالیات و 
عدم بــروز اثرات مثبت آن در زندگی مردم 
گفت: با توجه به شرایط تحریمی که کشور 
با آن دســت و پنجه نرم می کند، مســلما 
راهــکاری که دولت برای ناترازی بودجه در 
نظر گرفته اســت، بحث افزایش درآمد های 
مالیاتی اســت؛ اما مالیات یــک جاده یک 
طرفه نیست که فقط از مردم مالیات بگیریم 
بدون اینکه اثر آن را در زندگی مردم و نحوه 

خدمات رسانی نشان دهیم.
وی در ادامــه درباره تغییرات حســاس در 
قانون مالیــات بیان کرد: مــردم به یکباره 
چندیــن برابر مالیات بدهکار شــده اند، اما 

هیچ تاثیــر مثبتی در زندگــی خود حس 
نمی کنند. مســلما این رونــد باعث نگرانی 
می شود. از سوی دیگر فرار مالیاتی سازمان 
یافته هم مشکل ایجاد کرده، ولی کارمندان 
و مزدبگیران به راحتی بیشــترین مالیات را 
می دهند و اخیرا هم میزان مالیات بر حقوق 
افزایش یافته اســت. حتی بحث مالیات بر 
ارزش افــزوده نیز شــاید از ۹ درصد به ۱۰ 
درصد افزایش یابد که بســیار نگران کننده 
است. سعیدی درباره افزایش بودجه برخی 
نهاد ها و موسســات بدون کارکرد مشخص 
گفت: مــا همین الان در قانون برنامه هفتم 
در یک اقدام عجیب ۴۳ درصد به اعتبارات 
صــدا و ســیما در ســال اول اجــرا برنامه 

اختصاص دادیم و مردم همین سوال شما را 
می پرسند. قانون برنامه که نباید فقط گردن 
بودجه باشد، بلکه باید یک برنامه باشد. صدا 
و ســیما هم که این همه پــول از تبلیغات 
می گیرد، اولویت دارد که ۴۳ درصد اعتبارت 
آن را افزایش دهیم؟ یا موسســات دیگر که 
هزینه کرد مالی آن ها شــفاف نیست، چرا 
باید مشــمول این افزایش اعتبارات شــوند 
از آن طرف بــرای جبران ناترازی بیشــتر 
از مــردم مالیات بگیریم. ایــن دوگانه برای 
مردم پذیرفتنی نیســت. اگر اروپا مبنا خود 
را بر افزایش مالیات گذاشته است، خدمات 
دولتی هم اینقدر ملموس اســت که مردم 

برای پرداخت مالیات انگیزه دارند.

اعتراض نماینده چابهار به افزایش اعتبارات صدا و سیما:

جبران ناترازی صدا و سیما با مالیات بیشتر از مردم

درخواست امام جمعه تهران از دولتمردان:
دولت که بازار ارز را مهار کرد

برای مهار گرانی مسکن اقدام کند
امام جمعه موقت تهران با اشاره به عملکرد دولت در بازار طلا و ارز خطاب به 
دولتمران گفت: شما که نشان دادید می توانید گره های بزرگی را در کشور باز 
کنید، در بازار کالاها و گرانی آن ها، به ویژه گرانی مسکن بیش از پیش اقدامات 
خود را اجرایی کنید. به گزارش ایسنا، حجت الاسلام محمدجواد حاج علی اکبری 
در خطبه های نماز جمعه تهران بسیج یک فرهنگ است و در دل سازمان جا 

نمی شود گفت:  فرهنگ بسیج زمان نمی شناسد و فرازمان است.
علی اکبری ادامه داد: گرچه سازمان بسیج در این زمینه پرچمدار و پیشتاز است 
اما هر نهادی که رایحه تفکر بســیجی و زیســت مومنانه در آن جریان داشته 

باشد، نیروی مقتدر بسیجی است. 
وی تاکید کرد: هرکســی که برای تحقق ایــران قوی در مجموعه های علمی 
تلاش می کند هم بسیجی است. دولت و شخص رئیس جمهوری هم که حال 
او حال خدمت اســت بسیجی است.  امام جمعه موقت تهران با بیان اینکه از 
دولت انتظارات دیگری هم وجود دارد، خطاب به دولتمردان، گفت: شــما که 
نشــان دادید می توانید گره های بزرگی را در کشــور باز کنید - از جمله بازار 
طــلا و ارز را بــا کنترل و نظارت تا حد زیادی مهار کنیــد - در بازار کالاها و 
گرانی آن ها، به ویژه گرانی مســکن بیش از پیش اقدامات خود را اجرایی کنید 
تا روزهای بهتری برای معیشــت مردم پدید آید. حاج علی اکبری یادآور شــد: 
امیدواریم مجلس هم بتواند در مدت باقی مانده از عمر خدمت خود با تصویب 
لوایح، کمک های بیشتری به معیشت مردم بکند و قوه قضائیه هم کارگشایی 
بیشــتری در امور مردم فراهم کند. حل المســائل همه مشکلات کشور بسیج 
است. حاج علی اکبری تاکید کرد: رژیم صهیونیستی به خیال خود بر کوچ دادن 
مردم غزه، نابودی حماس و بازگشــت اسرا از طریق حمله نظامی و نه مذاکره 
تاکید داشت، اما دیدیم که هیچکدام از اهدافش محقق نشد و بعد از مذاکره با 

حماس تبادل اسرا انجام شد.

خروج اعتراضی هیات ایران 
از محل کنفرانس تغییرات اقلیمی

هیات جمهوری اســلامی ایران به ریاســت وزیر نیــرو در اعتراض به حضور 
مســئولان رژیم جنایت کار صهیونیستی در کنفرانس بین المللی تغییر اقلیم 

موسوم به کاپ ۲۸، این کنفرانس را ترک کرد.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو )پاون(، »علی اکبر محرابیان« وزیر نیرو روز گذشته 
)پنجشنبه( به عنوان نماینده رئیس جمهور و در رأس یک هیات دیپلماتیک در 
حالی برای حضور در کنفرانس تغییر اقلیم )کاپ ۲۸( به امارات متحده عربی 
عازم شد که اطلاعاتی مبنی بر عدم حضور مقامات رژیم صهیونیستی در این 
اجلاس منتشر شــده بود و خبرها و تحلیل های سیاسی حاکی از این بود که 
این رژیم در فاصله چند هفته از جنایت های غزه، خطر حضور در این مراسم را 
نخواهد پذیرفت. علی اکبر محرابیان، هنگام ترک این کنفرانس گفت: از سران 
حدود ۱۵۰ کشــور برای حضور در کاپ ۲۸ دعوت شده بود و ارزیابی ها نشان 
می داد که احتمالا تعداد قابل توجهی از این مدعوین از جمله مســئولان رژیم 

صهیونیستی در این کنفرانس حضور نخواهند داشت.
وی افــزود: هیات جمهوری اســلامی ایران قصد داشــت از فرصت حضور در 
کنفرانس بین المللی کنوانسیون تغییر اقلیم با توجه به اهمیت این کنفرانس 
برای تبیین شــرایط، مذاکره با مقامات و هیات های کشورهای مختلف و دفاع 
از ملت مظلوم فلســطین اســتفاده کند اما در روز سخنرانی سران و مقامات 
کشــورها، اخبار منتشرشده حاکی از ســفر رئیس رژیم صهیونیستی به شهر 
محل برگزاری کنفرانس تغییرات اقلیمی )کاپ ۲۸( و حضور در این رویداد بود.
وزیر نیرو افزود: بر این اساس، هیات جمهوری اسلامی ایران، حضور سیاسی، 
جانبدارانه و بی ربط رژیم جعلی صهیونیستی در کنفرانس تغییرات اقلیمی را 
که با محوریت ارزیابی عملکرد و پیشرفت جامعه جهانی در مواجهه با تغییرات 
آب و هوا در ســطح جهان برگزار می شــود، مغایر با اهــداف و راهبرهای این 
کنفرانس می داند و در اعتراض به آن، محل کنفرانس را ترک می کند. همزمان 
با حضور رئیس رژیم صهیونیســتی در امارات برای شــرکت در اجلاس تغییر 
اقلیم، موج جدید حملات صهیونیست ها علیه مردم فلسطین در نوار غزه آغاز 

شده و جنایات تل آویو از سر گرفته شده است.

بیانیه اعتراضی جبهه اصلاحات ایران به برخوردهای 
سخت گیرانه جدید علیه زنان

در پی برخوردهای ســخت گیرانه ای که این روزها در اشکال مختلف نسبت به 
زنان صورت می گیرد، جبهه اصلاحات ایران در اعتراض به این رویه نادرســت 

بیانیه ای را صادر کرد. 
متن کامل بیانیه به شرح زیر است:

در ماه ها و هفته های اخیر شاهد تشدید برخوردهایی با ماهیت گشت ارشاد اما با 
شکل و شمایلی متفاوت و صدور احکام قضایی عجیب و غریب با زنانی هستیم 
که به انتخاب پوشــش به اصطلاح ناهنجار یا دفاع از حق انتخاب پوشش زنان 
متهم شــده اند و به رغم اعتراض های مکرر، کســی مسئولیت آنها را بر عهده 
نگرفته و نمی گیرد ولی در عوض علیه روزنامه ای که به آشــکار کردن واقعیت و  

افشای دروغ مسئولان مربوطه اقدام کرده، اعلام جرم شده است. 
در تریبون های رســمی کمــاکان موضوع حجاب به یکــی از محورهای اصلی 
خطبه های امامان جمعه تبدیل شده و از جایگاهی که قرار بود پیام آور وحدت 
در عین کثرت باشد از ادبیاتی توهین آمیز و تحقیر کننده علیه زنانی که حجاب 
آنها را مورد قبول خود نمی دانند استفاده می شود. حال آنکه مشخص نیست این 
بیانات چه نســبتی با دینی دارد که رسالت اصلی آن کرامت بخشیدن به انسان 

فارغ از جنسیت اوست؟ 
مدافعان رویکردهای سلبی در توجیه تداوم این رویکرد خود ادعا می کنند حجاب 
خواست اکثریت جامعه ایران اســت و اشاره آنها به تجمع های محدود و امنی 
است که در گوشه و کنار کشور برگزار می شود. این ادعا در حالی مطرح می شود 
که نه تنها تاکنون به هیچ یک از تشکل های رسمی مخالف اجباری  بودن حجاب، 
اجازه برگزاری حتی یک تجمع اعتراضی و مســالمت آمیز داده نشده، بلکه هر 
نوع تجمع اعتراضی دیگری با این عنوان »اغتشاش« نامیده می شود. حال آنکه 
مدافعــان حجاب اجباری بدون محدودیت، هم تجمع برگزار می کنند و هم هر 
جا تشخیص بدهند، حتی با عنوان حجاب بان، آتش به اختیار نیز عمل می کنند! 
جبهــه اصلاحات ایران هر نوع مداخله اجبــاری در امری را که هنجار بودن آن 
باید مورد وفاق جامعه باشد نه تنها اشتباهی استراتژیک می داند، بلکه بر این باور 
است که اصرار بر این اجبار به ضد خود تبدیل شده است. ما مکرر گفته ایم و باز 
هم می گوییم تنها راه حل پایان دادن به این مناقشــه اصلاح سیاستگذاری ها و 
قوانین با هدف تبعیض زدایی و مهار انواع خشونت علیه زنان از یکسو و پرداختن 

به رفتارها و راه حل های ایجابی از سوی دیگر است.
جبهه اصلاحات ایران بهترین حالت برای حل این مناقشــه را در گام اول رفع 
کلیه اشکال تبعیض علیه زنان، به رسمیت شناختن حق انتخاب پوشش و کنار 
گذاشتن تمامی رفتارها و رویکردهای پلیسی و تأمین امنیت همه زنان ایران در 

برابر انواع خشونت می داند.
مــا برخــورد با زنان بر ســر مســأله حجاب را نه تنها شکســت خــورده می 
دانیــم، بلکه اصرار بر آن را عاملی برای شــکل گیری مقاومــت مدنی پایدار و 
رو به تزاید علیه پوششــی قلمداد مــی کنیم که زمانی بــرای اکثریت قریب 
به اتفاق مردم ارج گذاشــته می شد. چه بسا مقایســه حجاب زنان ایران طی 
 همه این ســال ها به خصــوص پیش و  پس از مرگ غم انگیز مهســا، گواهی

بر شکست اصرار و اجبار است. 
خبر

رویداد

مرکز رسانه قوه قضائیه در رابطه با اظهارات بیانیه
اخیر ســخنگوی دولــت در خصوص لایحه 
عفاف و حجاب در اطلاعیه توضیحاتی مطرح 
کرد. گزارش ایلنا، مرکز رســانه قوه قضائیه 
اعلام کرد: ســخنگوی دولت اخیرا در جمع 
دانشجویان دانشگاه تربیت دبیر شهید رجایی، 
مطالبی را در رابطه با لایحه عفاف و حجاب 

مطرح کرده است.
 به گفته بهادری جهرمی، در موضوع مقابله 
با بی حجابی و مســئله کشف حجاب »دولت 
معتقــد بود که نیازمند به اصــلاح در قانون 
نیســتیم و قوانین موجود کفایت می کند« و 
لزومی به ارائه لایحه جدید نیست، مع ذلک 
بدلیل اینکه قوه قضائیه این لایحه را تدوین 
و به دولت ارســال کرده و از این حیث لایحه 
قضایی محســوب میشــده، لذا دولت بجای 
رویکرد مخالفت، رویکرد تعامل را برگزیده و 
لایحه را ظــرف مدت ۲۰ روز تقدیم مجلس 
نموده است.  با توجه به اینکه اظهارات اخیر 
سخنگوی محترم دولت در رابطه با سیر طی 
شــده در تدوین لایحه عفــاف و حجاب در 
بخش هایی ناقص و غیردقیق بوده و این امر 
می تواند در تحلیل این موضوع حقوقی سبب 
برداشت های اشتباه گردد، ذکر چند نکته در 

این خصوص ضروری به نظر می رسد:
 ۱- شورای عالی انقلاب فرهنگی به ریاست 
رئیس جمهور محترم، بر اساس مصوبات خود 
در تقسیم کار دســتگاه ها در زمینه عفاف و 
حجاب، تهیه لایحــه را به عنوان وظیفه قوه 
قضائیه تلقی و اعلام نموده اســت و عدلیه بر 
اساس تکلیف واگذار شده از سوی این شورا 
که مصوباتش در حکم قانون اســت، اقدام به 
تهیه لایحه در کوتاهترین زمان ممکن نموده 

است.
 ۲- رئیــس قــوه قضائیــه در مقاطع زمانی 
مختلف طی ســال گذشته و همچنین سال 
جــاری، بارها بر کفایت مجموعــه قوانین و 
مقررات موجود برای برخورد با ناهنجاری های 
اجتماعی تاکید کرده و در ســخنان چندباره 
رئیس عدلیه آمده که دستگاه هایی که در این 
خصوص وظیفه دارند هریک باید به تکالیف 
خود عمل نموده و منتظر قانون جدید نمانند 
، قوه قضائیه نیز در این راستا به موارد ارجاعی 
به عنوان جرایم ارتکابی رسیدگی خواهد کرد 
و از ایــن حیث نیازی به انتظار برای تصویب 

قانون جدید نیست .
 به عنوان مثال، حجت الاســلام والمسلمین 
محسنی اژه ای طی سخنانی در دیدار با اقشار 
مختلف مردم اســتان کرمــان در این زمینه 
تاکید کــرد: »امروز ناهنجاری های اجتماعی 
به ویژه در حوزه عفــاف و حجاب وجود دارد 
و ســبب آزردگی مردم ما می شود؛ من بعد 
از اغتشاشات ســال گذشته مکرراً خطاب به 
مســئولان و دســتگاه های ذی ربط از جمله 
فراجا و وزارت کشور، تاکید کردم که بسیاری 

از جرایم در حــوزه ناهنجاری های اجتماعی 
و عفــاف و حجاب، در زمره جرایم مشــهود 
هســتند و باید با همین ظرفیت های قانونی 
موجــود، با آن ها برخورد کــرد تا اینکه یک 

قانون جامع تری تصویب شود.«
 رئیس قــوه قضائیه همچنین در جلســات 
متعدد شــورای عالی قوه قضائیه در ســال 
گذشته و امسال با تاکید مجدد بر مقوله مقابله 
بــا ناهنجاری های اجتماعــی بویژه در بحث 
عفاف و حجاب گفته: » دادستان ها و مقامات 
ذی صلاح قضایی مقولــه ی اجرای قانون در 
بحث مقابله با ناهنجاری های اجتماعی را از 
فراجا مطالبه کنند و فراجا و وزارت کشور نیز 
در ایــن عرصه به میدان بیایند؛ نباید منتظر 
تصویب لایحه مرتبط با عفاف و حجاب ماند 
بلکه همانطور که بار ها تاکید کرده ایم باید در 
این زمینه از ظرفیت های قانونی موجود بهره 
گرفــت؛ به ویژه در قبال افرادی که در زمین 
دشمن بازی می کنند و ناهنجاری ها را ترویج 
می دهند؛ قطعــاً باید مطابق قانون در مقابل 

این افراد ایستاد و با آنان برخورد کرد.«
 ۳- رئیــس قــوه قضائیه در نهــم فروردین 
ماه ســال جــاری دســتورالعمل ۴ ماده ای 

قضایی را در رابطه با نوع مواجهه با مســئله 
ناهنجاری های اجتماعی به وزارت کشــور و 

ضابطین ابلاغ کرد .
در ایــن دســتورالعمل تصریح شــده قانون 
اساســی کشور و آیین دادرسی ظرفیت های 
مناسبی را برای برخورد با معضلات اجتماعی 

در همه حوزه ها دارد .
همچنین در این دستورالعمل با ذکر جزییات 
قانون و با تفصیل تصریح شــده است، قانون 
اساســی درباره مجازات  تخلفات در صنوف 
مختلف، تخلفات کارکنان دولت و همچنین 
تخلفات دانشــجویی ظرفیت مناسبی دارد و  
قوانین موجود امکان برخورد با ناهنجاری  ها 

را پیش بینی کرده است
ضمن آنکه در مواردی که خارج از این قوانین 
صنفی رخ می دهد نیز می توان با اســتناد به 
ظرفیت قانونی آیین دادرسی برخورد مقتضی 

را انجام داد.
 دراین دســتور العمل تصریح شــده اســت 
درخصوص جرایم مشــهود ، ضابطان قضایی 
با همین ظرفیت های قانونی موجود، موظف 

به برخورد با مختلفان هستند.
۴- مســئله عفاف و حجاب در جلسه سران 

ســه قوه مطرح و در این جلســه لزوم ارائه 
لایحه قضایــی برای مواجهه بــا بی حجابی 
یا کشــف حجاب توســط قوه قضائیه مورد 
تاکید و تصویب اعضای جلســه قرار گرفته 
و نهایتا رئیس دســتگاه قضا بر همین اساس 
و همچنین مبتنی بر مصوبه شــورای عالی 
انقلاب فرهنگی دستور لازم برای  تهیه لایحه 

قضایی را صادر کرده است..
 ۵- پیش نویس لایحــه در معاونت حقوقی 
قــوه قضائیه تهیه و در این خصوص یک نظر 
تخصصی از مجلس شورای اسلامی و قریب 
۵ نظر از مراجع مختلــف در دولت دریافت 
می شود و پس از اعمال اصلاحات لازم، نسخه 
نهایــی در ۹ ماده با امضای حجت الاســلام 
والمسلمین محســنی اژه ای به عنوان لایحه 
قضایی برای ارســال به مجلس تقدیم دولت 

شد.  
قابل ذکر اســت در همین مقطع زمانی نیز 
چنانچه دولت با اصل لایحه موافقت نداشت، 
می توانســت متن لایحه قضایی را مستقیما 
برای مجلس ارسال و از ورود به محتوای آن 
صرف نظر کند ، در حالی که طبق اظهارات 
ســخنگوی دولت این متن قریــب ۲۰ روز 

در قوه مجریه بررســی و در ۱۵ ماده نهایی 
و با تصویب در هیــات وزیران برای تصویب 
به مجلس شورای اســلامی ارسال می شود . 
)گفتنی اســت لایحه قوه قضائیه در ۹ ماده 

برای ارسال به مجلس تقدیم دولت شد (
 ۶- متن لایحه قضایی کــه انتظار می رفت 
حســب توافق در جلســه سران ســه قوه و 
اخذ نظرات کارشناســی از مجلس و دولت، 
با سرعت بررســی و به تصویب برسد نهایتا 
با زمان طولانی رسیدگی در مجلس شورای 
اسلامی و ذیل اصل ۸۵ قانون اساسی، در ۷۰ 
ماده تصویب و برای شورای نگهبان ارسال شد 
که هم اینک برای رفع ایرادات شورای نگهبان 
در کمیسیون مربوطه در حال بررسی و نهایی 
سازی اســت تا مجددا برای رفع ایرادات به 

شورای نگهبان ارسال گردد
۷- از مسئولان محترم به خصوص در کسوت 
ســخنگویی، انتظار می رود در بیان مطالب 
دقــت کرده و بــا دوری از ارائــه اطلاعات و 
اظهارات ناقص یا غیردقیق، تعامل و همگرایی 
مثبت و برادرانه موجود بین قوای سه گانه را 
که ثمرات مناسبی در بهبود وضعیت کشور 

داشته است تقویت نمایند.

مرکز رسانه قوه قضائیه درباره لایحه عفاف و حجاب اطلاعیه صادر کرد

واکنش به اظهارات ناقص و غیردقیق سخنگوی دولت

مرعشی دبیرکل حزب کارگزاران باقی ماند
سیدحسین مرعشــی و محسن هاشــمی برای یک دوره دیگر به عنوان 
دبیرکل و رئیس شــورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی ایران انتخاب 
شــدند. به گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی کارگزاران سازندگی ایران، 
نخستین جلسه شورای مرکزی جدید حزب روز پنجشنبه نهم برگزار شد.

در ادامه، انتخاب هیات رئیســه شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی 
ایران در دســتور کار قرار گرفت و پس از رای گیری و شمارش آرا، محسن 
هاشمی به عنوان رئیس، فاطمه سعیدی و علی جمالی به ترتیب به عنوان 
نواب رئیس اول و دوم و حامد منتظری و طیبه اصفهانی به ترتیب به عنوان 

منشی های اول و دوم هیات رئیسه انتخاب شدند.

احزاب

 سخنگوی شورای نگهبان گفت: از مبانی کار هیأت های 
اجرایــی اطلاعی ندارم. هرکســی نســبت بــه عملکرد 
هیأت های اجرایی شــکایتی داشته چه کسانی که تأیید 
صلاحیت نشدند اعم از اینکه رد یا عدم احراز شده باشند، 
در ســامانه  ای که اعلام کردیم شکایت خودش را مطرح 
کرده و در این ۵۰ روزی که فرصت داریم شــکایات این 
افراد را بررســی می کنیم و نتیجه را بعد از ۱۴ دی اعلام 

می کنیم.
به گزارش هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان، 
در پاسخ به این ســوال که بعد از اعلام نتیجه صلاحیت 
داوطلبیــن انتخابات مجلس شــورای اســلامی برخی 
مدعی شــدند، برخی رد صلاحیت ها سیاسی بوده است 
موضع شــورای نگهبان چیست، گفت: واقعا از مبانی کار 
هیأت هــای اجرایی اطلاعی ندارم که خدمت  شــما هم 
عــرض کنم. هیأت  های اجرایی بــا ترکیبی که در قانون 
آمده، از افرادی هســتند که مســتقل تشکیل می شوند. 
آنچه که می توانم بگویم این اســت که هرکسی نسبت به 
عملکرد هیأت های اجرایی شکایتی داشته چه کسانی که 
تأیید صلاحیت نشدند اعم از اینکه رد یا عدم احراز شده 
باشند، در ســامانه  ای که اعلام کردیم شکایت خودش را 

مطرح کرده و در این ۵۰ روزی که فرصت داریم شکایات 
این افراد را بررســی می کنیــم و نتیجه را بعد از ۱۴ دی 

اعلام می کنیم.
وی افزود: قانون مراحل مختلفی را پیش بینی کرده، یعنی 
اول هیأت  اجرایی را پیش بینی کرده که ارتباطی با شورای 
نگهبان ندارد، هیأت نظارت و بعد شــورای نگهبان را هم 
پیش بینی کرده اســت. تازه ۱۴ دی را که عرض می کنم 
باز هم نهایی نیست و نظر خود شورای نگهبان نظر قطعی 
و نهایی است. باز هم باید این مراحل طی شود تا بتوانیم 

اظهارنظر دقیقی انجام دهیم.
طحان نظیف در پاســخ به این سوال که شورای نگهبان 
نظارتی بر عملکرد هئیت اجرایی ندارد، گفت: هیأت های 
اجرایی کارشان را انجام می دهند و آنها کارشان تمام شده 
است؛ الان هرکدام از داوطلبان از هیأت  اجرایی شکایتی 
داشته به هیأت های نظارت آمده و در سامانه ای که عرض 
کردیم، شکایت خودشان را ثبت کردند و ما الان در حال 
بررسی آن هستیم. مهلت هیأت های اجرایی ۱۵ روز بود، 
مهلت هیأت های نظارت ۵۰ روز و مهلت شورای نگهبان 
۳۰ روز است. لذا این ســیر طی شود تا ببینیم خدا چه 

می خواهد.

معاون سیاسی وزیر کشور گفت: سقف بودجه های انتخاباتی 
کاندیداها متناسب با شرایط جمعیتی و جغرافیایی منطقه 
تعیین می شود و بر هزینه های ستادها نظارت می شود. به 
گزارش ایسنا، سید محمدتقی شاهچراغی انتخابات پیش 
رو را یکی از مهم ترین رویدادهای کشــور دانست و اظهار 
کرد: انتخابات در جمهوری اسلامی ایران تبلور و جلوه اراده 
مردم محســوب می شود و اگر بخواهیم به این موضوع چه 
از منظر دینی و چه از منظر سایر مکاتب حکمرانی غربی 

بنگریم، از اهمیت آن کاسته نمی شود.
شــاهچراغی، ناامیدی مردم نســبت به آینــده را یکی از 
اهداف تبلیغاتی و روانی دشمن دانست و خاطرنشان کرد: 
دشــمن ســعی دارد با ناامیدی مردم، میزان مشارکت در 
انتخابات را کاهش دهد تا بتواند سیاست های نرم افزاری و 
سخت افزاری بعدی خود را اجرا کند که حضور پرشور مردم 
در صحنه ها همواره نقشه های دشمن را با شکست مواجه 
کرده است. وی، با اشاره به اهمیت نقش آفرینی گروه های 
مرجع در انتخابات، مطرح کرد: صاحبان تریبون، نخبگان و 
صاحب نظران نقش مهمی در افزایش مشارکت در انتخابات 
دارند چرا که با در پیش گرفتن جهاد تبیین و رفع شبهات 
و تبیین خدمات گســترده نظام مقدس اسلامی می توان 

امید به آینــده را در جامعه افزایش داد. معاون سیاســی 
وزیر کشور، با اشــاره به چهار راهبرد مقام معظم رهبری 
)حفظه الله( در برگزاری انتخابات، تشــریح کرد: برگزاری 
انتخابات سالم یکی از اولویت های اصلی وزارت کشور است 
و می تــوان گفت با برنامه هایی که از مدت ها پیش در نظر 
گرفته شده بود شاهد برگزاری یکی از سالم ترین انتخابات 
کشور با مشارکت مردمی در امر برگزاری خواهیم بود. وی، 
با اشاره به قانون انتخابات کشور، عنوان کرد: بر اساس قانون 
انتخابات کشور تمام تلاش خود را به کار خواهیم گرفت که 
داوطلبین به میزان یکسان از امکانات دولتی برای تبلیغات 
خود اســتفاده کنند و این مهم در نشســت با فرمانداران 
سراسر هرمزگان که با حضور استاندار هرمزگان برگزار شد 
نیز مورد تاکید قرار گرفت. معاون سیاســی وزیر کشور، با 
اشــاره به هزینه های انتخاباتی برخی از کاندیدا، بیان کرد: 
ناظرین پیش از انتخابات با ساز و کاری خاص باید از منشاء 
منابعی که در ستادهای انتخاباتی هزینه می شوند آگاهی 
داشته باشند و برای جلوگیری از هزینه های گزاف انتخاباتی 
متناســب با شــرایط جغرافیایی، جمعیتی، اقتصادی و ... 
منطقه ســقفی برای هزینه کرد انتخاباتی تعیین می شودو 

کاندیدایی نیز حق عدول از این میزان را ندارد.

طحان نظیف خبر داد:

اعلام نتیجه بررسی های هیأت نظارت بعد از ۱۴ دی
معاون سیاسی وزیر کشور:

سقف هزینه های انتخاباتی کاندیداها مشخص شد

امام جمعه مشهد با تأکید بر اینکه شورای نگهبان 
باید نظارت دقیق بر لایحه عفاف و حجاب داشته باشد، 
اظهار کرد: خواسته ما از فقهای شورای نگهبان آن است 
کــه لایحه حجاب و عفاف را در مقام جرمانگاری تلقی 

کنند.
سید احمد علم الهدی در خطبه سیاسی نماز جمعه 
ایــن هفته گفت: مردم در موضوع حجاب ایســتادگی 
کنند. دشــمن در این حوزه متمرکز است این مسئله 
ایدئولوژیــک را به بهانه ای بــرای اختلاف  افکنی میان 
اقشار مختلف مردم ما تبدیل کند. مقام معظم رهبری 
درباره بدحجابــی به صراحت اعلام موضع کردند و این 
کار را جرم سیاسی خواندند تا برای قوه قضائیه مشخص 
شود که باید جرم  انگاری کند و مجازات مقتضی آن  هم 

تعیین شود.

امام جمعه مشــهد با تأکید بر اینکه شورای نگهبان 
باید نظارت دقیق بر لایحه عفاف و حجاب داشته باشد، 
اظهار کرد: خواســته ما از فقهای عــادل و حقوقدانان 
دانشــمند شورای نگهبان آن اســت که لایحه حجاب 
و عفــاف را در مقام جرم انــگاری تلقی کنند و موضع 
نهادهای انتظامی و امنیتی در مقابل این جرم مشخص 
شــود. اگر بناســت بی حجابی به فرموده رهبر معظم 
انقلاب جرم سیاسی تلقی شود، مخاطب این جرم نیز 
اسلام، انقلاب و نظام هستند و در این جرم انگاری، باید 
دقیقاً مشخص باشد که دستگاه های امنیتی و انتظامی 

باید چکار کنند. تنها مسائل قضایی کافی نیست.
وی افــزود: اگر این لایحه از این بابــت ابهام دارد، 
فقهای مجاهد و حقوقدانان اندیشمند شورا، مجلس را 

موظف کنند این مسائل را برطرف کند.

دریادار قلــی زاده از الحاق اولین ناوشــکن نیروی 
دریایی سپاه با نام شهید صیاد شیرازی خبر داد.

به گزارش تسنیم، اولین ناوشکن نیروی دریایی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی با نام شهید صیاد شیرازی تا 
پایان ســال جاری به یگان رزم این نیرو الحاق خواهد 
شد. امیر دریادار داود قلی زاده رئیس گروه ناوشکن های 
وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح، با اعلام این 
خبر گفت که این ناوشکن مراحل نهایی ساخت خود را 
می گذراند و قرار است تا پایان سال جاری رونمایی شود.
نیروی دریایی سپاه مسئول اصلی حراست از خلیج 
فارس و تنگه هرمز است که علاوه بر این، در سال های 
اخیر، حضور در آب های دوردست و بین المللی نیز به 

برنامه های این نیرو افزوده شده است.
نیروی دریایی ســپاه پیش از این برنامه ســاخت 

شناورهای کلاس شهید ســلیمانی )اولین شناورهای 
مجهز به موشک های عمودپرتاب( را هم در دستور کار 
داشــت که یک نمونه آن سال گذشته عملیاتی شد و 
فروندهای دیگر این شناور نیز در حال ساخت هستند.

با تجهیز نیروی دریایی ســپاه به ناوشــکن، حوزه 
ماموریتی این نیرو و توان آن برای حضور در آبهای دور 

نیز بیشتر خواهد شد.
دریادار قلی زاده همچنین از برنامه تجهیز ناوشکن 
دیلمیان )جدیدترین ناوشکن نیروی دریایی ارتش در 
دریای مازندران( به موشک های پدافندی عمود پرتاب 
نواب خبر داده و گفته اســت: ناوشکن دیلمان نسبت 
به نمونه های دیگر از کلاس موج پیشــرفته تر است که 
مهمترین این تغییرات در حوزه پیشران، مخابرات، رادار 

و تجهیزات رزمی است.

علم الهدی:
رهبری بدحجابی را جرم سیاسی خواندند

دریادار قلی زاده

الحاق اولین ناوشکن نیروی دریایی سپاه پاسداران


